

根据爱奖中国区的部署安排，由上海英特沃文化科技发展有限公司（统一社会信用代码 91310110MAC2XY4A0D）担任国家级爱奖执行中心的职能，具体负责以下几项工作的开展：

- 1 全域覆盖。中国内地 14-24 周岁的青少年，无论身处何地，均可通过国家级奖项执行中心报名参与爱奖。青少年就读的学校已经获得爱奖执照的，或者所在城市已经有开放奖项执行中心的，我们鼓励就近报名注册。
- 2 兜底保障。接收执照终止的学校或开放奖项中心中尚未完成奖项的参与者，由国家级奖项执行中心继续辅导直至奖项完成。
- 3 建立样本。以标准服务质量/标准收费建立奖项执行中心的执行样本，为学校奖项执行中心和开放奖项执行中心提供参考。
- 4 VIP 渠道合作。国家级奖项执行中心在标准服务版本之外，设有高级和尊享两个级别的服务版本，针对 VIP 合作渠道定向开放。
- 5 扩展多元参与。内部资源交叉补贴，服务弱势群体青少年，助力 2025 年 20%参与者来自弱势群体的战略目标达成。

咨询邮箱 [participant@intawardchina.cn](mailto:participant@intawardchina.cn)

---

The Duke of Edinburgh's International Award China has designated Shanghai Intaward Culture and Technology Development company limited (Unified social credit code 91310110MAC2XY4A0D) to serve as the National Award Center, with key functions and responsibilities as below:

1 Full access. Any young person, wherever based on mainland China, can now register and participate in the Award through NAC. If your school has already been licensed as an Award Center, or your city has an Open Award Center, we encourage you to register with them for the access to the Award.

2 Continuity of facilitation. For those participants from AC/OAC whose license being terminated by NAO, the NAC will continue to provide facilitation for them to complete the Award.

3 Set Example. With standard service quality and fee policy, the NAC sets up an example for all AC/OACs.

4 VIP service packs. Apart from Standard service pack, there are Advanced and Premium service packs for VIP channels.

5 Improve Diversity. Use internal resources to cross-subsidize under-privileged youth, to help our strategic goal that by 2025, 20% of participants shall come from under-privileged backgrounds.

For any enquiries, please mail [participant@intawardchina.cn](mailto:participant@intawardchina.cn)